
Fra: Marius Flemmen Knudsen 
Sendt: 3. mai 2016 14:18 
Til: 'Terje Erstad' 
Kopi: Ingvild Kirsti Hjelmtveit 
Emne: SV: Jakt 2016 
 
Hei 
Viser til epost av 02.05.16 og telefonsamtale 02.05.16. 
Det ble levert forslag til reduksjon av kvoten for Midtre Holsnøy hjortevald på 5 dyr i 2016. I tillegg til 
denne endringen, vil dere flytte mer av avskytningen på yngre dyr (kalv og fjordyr).  
Forslaget til endring i avskytning, å vri avskytningen mot unge dyr er positivt og bra. Men forslaget til 
reduksjon i kvotene er for lavt.  
 
I møtet med valdlederne 19.04.16 presenterte kommunen utviklingstrekkene for hjortebestanden i 
kommunen i perioden 2004-2015.  
Hovedtrekkene i denne perioden er etter toppen i avskytning i 2012 er det en klar nedgang i bestanden 
for hele kommunen. Det kan være mindre årlige variasjoner i vårtellinger, sett hjort m.m. i denne 
perioden. Men hovedtrekkene er klare.  
Det kan være lokale variasjoner i mellom områder i hvor mye dyr som er i området, eller som observeres 
i området. Dette har sammenheng med kalvingsområder, beitekvalitet osv. Men det er en klar nedgang i 
felte dyr i kommunen.  
 
Ved en langsiktig forvalting er det i tillegg til over tid, viktig å se utvikling over et større område. 
Tilbakemelding fra valdene er klare på at det er mindre dyr enn tidligere. Og det skytes derfor mindre dyr 
enn tidligere. Kommunen har sagt at kvotene bør reduseres mer der dette er mulig, og vil i den 
sammenheng bruke 50 % regelen til maks på tellende areal. Dette betyr i praksis at tellende areal ikke er 
på 400 daa, men 600 daa. Midtre Holsnøy har  nå den største differansen fra 600 daa i kommunen. Og 
derfor vil et kutt på 5 dyr bli for lite. Det ble kuttet i kvotene i 2015, og Midtre Holsnøy kuttet da med 10 
dyr i forslag til ny bestandsplan. Kommunen skjønner at et kutt på 16 dyr kan oppleves som mye på en 
gang, og forstår uroen for å ha for store svingninger i kvotene. Men kommunen vil understreke at når 
man skal stramme inn avskytningen må dette gjøres i hele kommunen og det må være en lik praksis i 
hele kommunen. 
 
Kommunen ber derfor at Midtre Holsnøy sender inn et nytt forslag til endring av bestandsplan for 2016 
og 2017. Denne reduksjonen må være på minimum 10 dyr. Altså at for de resterende 2 årene av planen 
vil årlig tildeling være på 25 dyr. Kommunen vil understreke at planlagt uttak fordelt på dyr som vist i 
mail under, er bra. Denne kan brukes videre i perioden som gjenstår. 
 
Dersom de har flere spørsmål eller lurer på noe, kan de kontakta undertegna.  
 
 
Venleg helsing 
 
Marius Flemmen Knudsen 
 
Skog- og miljøkonsulent i kommunane Meland og Modalen 
 
Sentralbord  56 17 10 00 / 56 17 11 86 
postmottak@meland.kommune.no 

mailto:postmottak@meland.kommune.no


 

 
Sjå brosjyren vår 
 
 
 
Fra: Terje Erstad [mailto:terstad@gmail.com]  
Sendt: 2. mai 2016 23:10 

Til: Marius Flemmen Knudsen 
Emne: Jakt 2016 

 

Hei 

Viser til møte og fremlegg av tildeling av dyr i 2016, har gått gjennom dataene vi har for de siste 

10 -15 år. har lagt ved et brev med våres tanker og en ny avsytingsplan for 2016. Du får se på 

dette og gi meg en tilbakemelding. 

Mvh 

Terje Erstad  

mob: 95192220 

Tlf privat:56177578 

 

http://www.visbrosjyre.no/sa100452/MailView
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